
Skolebestyrelsesmøde 20.04.22 kl. 18:00 – 21:00

Deltagere: Mette Kristina Hornshøj Graversen, Anne-Katrine Buck, Henrik N.
Pedersen, Anne-Louise Nygaard Sadek, Harriet Fabrin, Kurt Vorre Jørgensen,
Helene K., Anja Westphal, Rikke Cecilie Asp

Fraværende:

Punkt Uddybning Referat
Rollefordeling Tidsstyrer:

Ordstyrer:
Velkommen til Helene og
Lykke

Harriet

Godkendelse af
referat
(5 min.)

Se vedhæftet dokument Godkendt

Kvalitetssamtalen
(10 minutter)

Status og drøftelserne
derfra samt hvem kan
deltage i mødet den 9/6?

Anne-Katrine, Rikke og skoleledelsen
deltager i mødet den 09.06.22.

Principper:
- Fælles

arrangementer
for elever i
skoletiden

- Mad og måltid

(60 minutter)

Drøftelse og godkendelse af
princip fælles
arrangementer for elever i
skoletiden

Mad og måltidspolitik
udarbejdelse af en
retningslinje (handleplan).

Princip for “aktiviteter for elever i
skoletiden” blev godkendt med enkelte
ændringer - princippet bliver lagt på
skolens hjemmeside og bliver orienteret
om på pædagogisk møde.

Princippet “mad og måltidspolitik”.
Skolebestyrelsen drøftede morgenmad,
mellemmåltider, sukker og hvordan
arbejder vi med livsduelighed med det
fremadrettet blik.

Skolen har undersøgt hvor mange elever,
der ikke spiser morgenmad hjemmefra -
dette var omkring 10-15 % af eleverne.
Men at 70% af eleverne spiser den
tilbudte morgenmaden på skolen. Skolen
vil fremadrettet fortsat tilbyde
morgenmad til de elever, som ikke har
spist morgenmad. Ydermere vil skolen
fortsat arbejde med elevernes
livsduelighed ved, at de selv eller
sammen med en voksen sørger for at
skænke sin egen morgenmaden.
Morgenmaden kommer fremadrettet til at
følge kostrådene, hvor vi vil tilbyde
fuldkorns varianter af



morgenmadsprodukter med
mælkeprodukter.

På næste møde vil skolebestyrelsen
arbejde videre med at udarbejdet
princippet vedr. mad og måltider.

Årshjul
(30 minutter)

Drøftelse og udarbejdelse af
årshjul for skolebestyrelsens
arbejde

Udskudt

Valg til
skolebestyrelsen
(10 minutter)

Udkast til ordinært valg,
foråret 2022

Tirsdag den 26. april, valgmøde
m. interesserede kandidater
samt valgbestyrelsen

Fredag den 6. maj, frist for
optagelse på kandidatlisten

Tirsdag den 10 maj,
kandidatmøde m.
valgbestyrelsen mhp.
eventuelt fredsvalg (kampvalg
skal foregå elektronisk via KMD
- kontakt Lone Rosenberg
Sørensen).

Fredag den 3. juni, frist for
indlevering af stemmer

Fredag den 17. juni, frist for
indlevering af skriftlig klage
vedr. afstemningen

Onsdag den 22. juni, eventuelt
konstituerende møde

Skolelederen takker for det store arbejde,
som skolebestyrelsen har lavet - også i
indeværende år.

4 fra skolebestyrelsen vil gerne
genopstille - to af vores suppleanter
ønsker ikke, at genopstille, da det ene
barn går ud til sommer og det andet barn
går ud om et år.

Ønsker at genopstille:

Mette

Harriet

Anne-Katrine

Rikke

3 fra skolebestyrelsen er for 4 år, 2 for 2
år og suppleanter for 2 år.

Skolen laver et opslag mere mht. at gøre
alle forældre opmærksomme på, at der
er et orienteringsmøde. Således at vi får
fundet flere kandidater til vores
skolebestyrelse.

Opfølgning på
“punkter til de
kommende møder”
(20 minutter)

Gennemgang af
nedenstående punkter

Tilpasset



Orienteringspunkter
(20 min.)

Medarbejdere:

Formand/bestyrelsen:
- Skovtur (hvornår)

Ledelsen:
- Økonomi
- Status på næste år
- Legeplads
- §16b
- Temamøde 22.06.22

kl. 17-19 vedr.
seksualitet.

- Ombygning

- I forbindelse med
Political Festival of
Europe i Mariager til
august, er der planer
om et fælles møde
mellem politikere og
skolebestyrelser med
dagsordenen: Hvilke
forventninger har vi
til morgendagens
skole? Torsdag den
25. august kl.
19-21.30 til dette
møde.

Medarbejdere: Det har fyldt en del mht.
elevtallet og dermed overtallig
medarbejder. Det endte ud med, at der
kom flere elever og dermed blev der
ingen forflyttelse alligevel.

Skolebestyrelsen:
Skovtur - skolebestyrelsen arbejder
videre med dette. Måske kunne det
afholdes på skolen i september.

Ledelsen:
Økonomien - skolen er gået ud med et
lille overskud.

Status på elevtallet næste år er 48
elever.

Legepladsen: Der er pt. lagt fliser,
således at vi er igang med bålhytten. Vi
håber, at multibanen og legetårnet bliver
færdige inden sommerferien. Når vi har
legepladsen klar, så vil vi gerne holde
indvielse bistået af skolebestyrelsen,
som har prioriteret midler til legepladsen.

§16b er blevet godkendt og dermed
bliver skoledagen også næste år fra
8-13.30, hvorefter der er mulighed for
SFO.

Skolebestyrelsen har arrangeret
temamøde vedr. seksualitet den 22.06.22
kl. 17-19. Der bliver lagt en indbydelse
ind i Aula med tilmelding.

Punkter til de
kommende møder
20.55-21.00)

- Årshjul for
skolebestyrelsens
arbejde
(institutionsrapport,
principper

- Elevens stemme over
tid.

Justeret.

Møderække Skolebestyrelsesmøder i
skoleåret 22/23:
Antal og længde?

Næste møde:
22.06.22


